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1. Opening  

Anoek opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
2. Mededelingen  

a. Nieuwe deelnemer aan de FOT vanuit Miro Thuis: Wendy Lemans. Zij vervangt Joyce Veenstra, die 
de overstap maakt naar De Hoop. 

 

b. Benen op tafel sessies d.d. 15 november, 29 november, 13 december. 

Het doel hiervan is de ingebrachte thema's te verkennen en op welke wijze we deze inhoudelijk 
kunnen vormgeven. De voorkeur gaat uit naar een groep die consistent is zodat er wat dieper op de 
inhoud kan worden ingegaan. Indien gewenst, kunnen aanbieders zich nog aanmelden voor 
deelname aan deze sessies via Ilse.  

 

c. Tkn Evaluatieonderzoek Opvang (rekenkamer) – uitkomsten (zie bijlage 1)  
Oproep aan aanbieders: indien je je nog niet hebt aangemeld voor de terugkoppeling van het 
evaluatierapport van opvang naar wonen, dit graag alsnog doen. Aanmelden kan bij Ilse. Er zullen 
nog 2 sessies georganiseerd worden.    
Onderwerpen tijdens deze sessies: 
- Terugkoppeling m.b.t. het evaluatierapport,  
- Vervolgafspraken huisvesting kwetsbare groepen 
- vervolgafspraken m.b.t. jongerenopvang. 
 
Rapport vanuit de rekenkamer commissie is gedeeld (door Ilse). Op dit moment is de gemeente 
bezig met een reactie voor het plan van aanpak t.b.v. de gemeenteraad. 
 

d. Deelovereenkomst woontraining definitief en gesloten met Enver 
De deelovereenkomst woontraining is per email met de deelnemers van de FOT BW&O voorgelegd 
ter consultatie. Er zijn geen bezwaren of suggesties tot aanpassingen ontvangen door de 
gemeente, dus zodoende in de deelovereenkomst vastgesteld. 
Onder de deelovereenkomst woontraining komen de lokale initiatieven voor woontraining te 
hangen, zoals het woontrainingsproject in Papendrecht met Enver. Eventuele andere initiatieven 
m.b.t. woontraining, zullen op dezelfde manier worden aangevlogen. 
 

e. Banenmarkt door aanbieders – Maarten Ouweneel  
Er wordt gestart met inloopmiddagen. De eerste zal op 29 november zijn. Maarten maakt hier nog 
een verslag van en zal dit aan Ilse sturen zodat het in de notulen wordt verwerkt. (zie bijlage bij dit 
verslag op pagina 5) 
Arrien geeft aan dat de SDD een groot bereik heeft via social media. Als de SDD hierin iets kan 
betekenen, laat het dan weten via CM SDD (Fanny).  

 
3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 2)  

Notulen zijn zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
  

 

Notulen 
Bestuurlijke aanbesteding Inkoop Wmo 2015 
Fysieke overlegtafel BW&O (digitale sessie) 
Datum: 13 oktober 2022 
Tijd: 10.00 – 12.00 uur  
Adres: Ms Teams 
Voorzitter: Anoek Huigen  
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4. HKG  
a. Stavaza projecten (door Carin Turi) 

De monitor met de laatste stand van zaken is met de stukken van de vorige FOT meegestuurd. 

Recent was de opening aan de Keizerstraat Gorinchem waar gezinsopvang is gerealiseerd en in 
gebruik is genomen. Er lopen een aantal projecten voor kamer/woontraining bij de gemeente 
Molenlanden en Papendrecht. De verkenning op Skaeve huse loopt. Dit is een moeilijk project voor 
gemeenten, maar we hopen dat het in de gemeente Molenlanden gerealiseerd kan worden.   

Het Domus project loopt, maar er wordt nog gezocht naar een geschikte locatie. 

Formeel loopt de agenda HKG tot eind dit jaar. We moeten afwachten hoe de agenda er volgend 
jaar uitziet. 

 

b. Update Leerpark (door Carin Turi)  
Samenwerking tussen Trivire, de gemeente en een projectontwikkelaar. Het gaat om 330 woningen 
(units worden gestapeld). Het project zou eigenlijk aan het einde van dit jaar klaar zijn, maar dit 
gaat helaas niet lukken. Dit zal begin 2023 zijn. De belangstelling is enorm groot. De studio's zijn 
betaalbaar voor jongvolwassenen met een uitkering/laag inkomen. De ruimte wordt gestoffeerd 
opgeleverd. Tot 27 jaar krijgen de kandidaten een contract tot 5 jaar. Boven de 27 jaar krijgen de 
kandidaten een contract van 2 jaar. Het is een eenmalig en tijdelijk contract wat niet kan worden 
verlengd. Omdat het contract afloopt, is het de bedoeling dat zij ingeschreven blijven staan als 
woningzoekende. Hierdoor is de kans op een woning redelijk. Vooralsnog hebben zij geen recht op 
urgentie. 

 

De Huischmeesters is ingehuurd door Trivire en de projectontwikkelaar. De Huischmeesters is een 
organisatie die verantwoordelijk zal zijn voor het sociaal beheer van de woningen. Tevens zullen zij 
het eerste aanspreekpunt zijn voor de bewoners, omdat zij dagelijks aanwezig zullen zijn om te 
zorgen dat alles goed verloopt.  Het wordt een soort community. De bewoners zal ook gevraagd 
worden om een bijdrage te leveren aan het wonen in het complex (aandacht voor je buren, maar 
ook concreet iets organiseren in de gemeenschappelijke ruimte). De kandidaten krijgen een 
intakegesprek met de Huischmeesters en hierin zal ook gekeken worden naar welke bijdrage je zou 
kunnen leveren in deze community. Er zijn helaas meer kandidaten dan studio's. 

De doelgroep is jongvolwassenen tot 35 jaar. Dit zullen mensen uit de gemeente zijn, maar ook 
spoedzoekers en studenten. Op www.huischmeesters.nl is er informatie te vinden over het project. 

 

Op het Leerpark zijn 33 woningen voorbehouden aan jongvolwassenen met een lichte 
ondersteuningsvraag. Er is een lijst opgesteld van kandidaten in afstemming met de gemeente en 
de SDD. Vanuit enkele organisaties worden er ook intakegesprekken gepland samen met de 
begeleider.  

 

c. Project logeervoorziening Zwijndrecht  
Er is een beoogde locatie voor dit project. De lokale projectgroep is al redelijk ver met het plan en 
wenst nu een aanbieder te selecteren voor verdere uitwerking. 
Het gaat om een algemene voorziening waarbij volwassenen tijdelijk, bij uitval, terecht kunnen. Het 
gaat om een algemene voorziening die zonder indicatie toegankelijk is. Het is van belang om de 
expertise van een aanbieders hierbij te betrekken. Het wordt uiteindelijk een subsidietraject. Er zal 
binnenkort een informatie bijeenkomst worden gepland, waarbij de gemeente Zwijndrecht i.s.m. 
Trivire een pitch zal geven en nadere informatie over het vervolgproces. Bij interesse in dit project 
kunnen aanbieders zich aanmelden via Anoek en Ilse.  
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5. Stavaza wetsvoorstel resultaatgericht indiceren (door Roeland Westra)  
VWS moet tot een advies komen wat te doen met het wetsvoorstel. Afgelopen maandag was de laatste 
sessie van de werkgroep; hier is ook het eindvoorstel gemaakt. Dit gaat over toegang, rechtszekerheid 
en of de klant zijn recht wel kan halen. Bij veel gemeenten is dit niet goed uitgewerkt en daarom werkt 
dit op veel plekken niet goed. Wanneer het wetsvoorstel er niet door komt, dan gaat om omzetting van 
tienduizenden klanten met alle consequenties van dien. De omzetting is niet in 1 keer uit te voeren, 
maar zal waarschijnlijk per voorziening moeten gebeuren. Advies VWS volgt naar verwachting aan het 
einde van het jaar. 

 
6. Uitstroomarrangement BW (zie memo - bijlage 3)  

Er zitten geen klanten meer in dit arrangement en er zijn geen bezwaren vanuit aanbieders om dit 
arrangement te laten vervallen. Er wordt door de gemeente voorgesteld om dit arrangement per direct 
te laten vervallen. Besluit staat vast.  

 
7. Rondvraag: 

Meerdere aanbieders geven aan dat de energiekosten enorm oplopen en dat ze hier ook tegenaan 
lopen in verband met de begroting. Yulius geeft aan dat daarnaast de kosten voor voeding enorm 
stijgen. De gemeente geeft aan dat ze het voedingsgeld intern zal bespreken. Wat betreft de 
energiekosten hebben bepaalde aanbieders zich al gemeld dat ze het niet redden. Oproep aan 
aanbieders: dreig je in financiële problemen te komen, neem dan contact op met CM SDD. Ook 
extramurale klanten die zelfstandig wonen kunnen samen met de SDD kijken naar budgetbeheer of 
andere oplossingen. 
 
Aanvullende mededeling vanuit de gemeente: het is van belang om de crisisopvang voor jongeren zo 
snel mogelijk in goede banen te leiden zodat er op korte termijn een actieplan ligt met verschillende 
lijnen; de doelgroep definiëren, eventuele locaties, wat is het concept en de infrastructuur. Het gaat 
niet alleen om maatschappelijke opvang,  maar om verschillende profielen (jongeren die kwetsbaar 
zijn). Er moeten verschillende plekken zijn om op en af te schalen. De gemeente is op zoek aanbieders 
die willen deelnemen in de projectgroep die hiermee aan de slag gaat. Aanmelden kan via Ilse.  
Project heeft spoed. Gemeente wenst uiterlijk in februari 2023 te starten. Dit betreft niet een 
specifieke nieuwe locatie, maar de visie en de infrastructuur en de juiste triage plaatsen. 

 
8. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning 

• Oproep aan aanbieders om zich op te geven voor evaluatie/rekenkamer onderzoek via Ilse. 

• Oproep aan aanbieders om zich op te geven voor de benen op tafel themasessies via Ilse. 

• Verslag van Maarten over de "banenmarkt" en de bijeenkomst "op de koffie bij" op 29 november 
wordt nagezonden. Aanmelden kan via Maarten Ouweneel.  
Gemeente en SDD gaan kijken hoe hier vanuit hen ook op aangehaakt kan worden, zoals in de 

vorm van berichtgeving social media. Loopt via CM SDD Fanny.  

• Er volgt een nazending van de monitor HKG met de actuele stand van zaken.  

• Oproep aan zorgaanbieders zich aan te melden voor een informatiebijeenkomst door lokale 
projectgroep HKG over de beoogde terugvalvoorziening Zwijndrecht. Aanmelden via Ilse en Anoek. 
Datum wordt geprikt en na aanmelding volgt uitnodiging hiervoor. Eventuele informatie op papier 
over dit project wordt nagezonden.  

• Resultaatgericht indiceren: VWS komt met een advies. Indien openbaar dan zal dit gedeeld 
worden. Kamerbrief hierover wordt verwacht eind dit jaar (is openbaar).  

• Energiekosten en voedingskosten: signalen hierover afgegeven aan de FOT. De SDD en 
centrumgemeente bespreken deze onderwerpen intern. Een reactie volgt.  
Daarnaast de oproep aan zorgaanbieders zich te melden bij de contractmanager van de SDD als de 

toename van de kosten niet meer gedragen kunnen worden door de organisatie. Alsmede melden 

van problemen die spelen bij individuele cliënten op dit gebied.  

• Oproep aan zorgaanbieders: Concreet is de vraag van VNG/Phrenos aan de regio om mee te kijken 
met een monitor die zij in ontwikkeling hebben. De monitor combineert verschillende bestaande 

informatieportalen en is bedoeld om regio’s te helpen bij het maken van beleid 
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en samenwerkingsafspraken. Namens hen dus de vraag aan deze regio wie er mee wil praten. Het 
gaat om een gesprek van 3 of 4 gemeenten (ambtenaren) en 3 of 4 GGZ-partijen met Phrenos / 
VNG. VGZ is voornemens eveneens aan te sluiten. Aanmelding via Ilse.  

• Crisisopvang jongeren: voor deelname in een werkgroep vragen we zorgaanbieders zich aan te 
melden voor woensdag 19 oktober via Ilse en Anoek.  

  
9. Afsluiting  
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Bijlage   Verslag Maarten Ouweneel, De Hoop – Banenmarkt 

 
Als beloofd hierbij een korte samenvatting van de gemaakte afspraken m.b.t. ons gezamenlijke initiatief 

voor “loop eens binnen bij de zorg”.  

 

- Het eerste moment zal zijn op 29 november van 16.00 – 19.00 uur (vanaf ’23 proberen we dit 
maandelijks te laten plaatsvinden) 

- Iedere aanbieder die meewerkt aan dit initiatief heeft op de 29ste de mogelijkheid om 
geïnteresseerden te ontvangen en zal in aanloop naar deze datum actief gaan promoten via 
LinkedIn, Facebook, Instagram en andere/eigen kanalen. 

- Het onder de aandacht brengen van dit initiatief doen we met dezelfde visual (bijgaand het 
concept) 

o Elsa Jovanov (elsa.boele@legerdesheils.nl) maakt deze visual en bij haar kunnen suggesties 
worden aangedragen. Binnenkort levert zij de finale versie aan. 

o Wil je als aanbieder meedoen geef dan aan haar het logo door 
o Afgesproken is dat we in de tekst ons richten op “hulpverlening en begeleiding” 
o @Inez van Milt kijkt ook nog even mee in tekst m.b.t. formulering niveau en opleiding. 

- @Inez van Milt maakt een concepttekst die alle aanbieders gaan plaatsen op de eigen 
landingspagina om daarmee de gezamenlijkheid vanuit alle aanbieders te onderstrepen. 

- Het “plaatje” wat Elsa binnenkort zal opleveren biedt rechtsonder ruimte voor een eigen tekst wat 
de organisaties zelf kunnen bewerken. 

- Iedere organisatie regelt op de eigen landingspagina’s zelf de aanmeldmogelijkheid. 
 

Wat mij betreft spreken we af dat: 

- Het “pr-plaatje” definitief en verspreid is op maandag 31/10 
- Iedere partij vanaf 1/11 actief gaat werven  
- We een evaluatiemoment in december plannen om de ervaringen uit te wisselen en om vooruit te 

kijken (tips, flops en tops) 
 

Tot slot: 

Ik heb alle namen in deze mail meegenomen van de personen die eerder aangaven hierbij graag betrokken 

te willen zijn + de aanwezigen van ons overleg op o.a. de 11e oktober. Omdat de aanwezigheid per 

organisatie tijdens de diverse overleggen wisselend is kan ik niet vaststellen of ik nu iedereen meeneem. 

Willen jullie checken of iemand vergeten wordt en e.e.a. in je eigen organisatie doorzetten? 

 

Gaaf om te zien hoe we in gezamenlijkheid tot een mooi idee zijn gekomen én vooral dat we het ook 

gewoon gaan doen! Erg benieuwd naar de verdere uitwerking en hoe e.e.a. straks in november gaat 

verlopen. Laten we elkaar opzoeken als er nog suggesties zijn die in aanloop naar de 29ste verwerkt 

kunnen worden. 

 

 

mailto:elsa.boele@legerdesheils.nl

